
Pan Włodzimierz Pietroczuk: „Chciałbym zapytać, kiedy będzie możliwe fizyczne 

rozpoczęcie inwestycji na drodze 685? Czy są jakiekolwiek powody formalne 

opóźnienia tej inwestycji na odcinku pomiędzy granicą gminy Zabłudów a 

Nowosadami?  

Chciałbym również zapytać o drogę nr 687. Z informacji, które płyną z PZDW wynika, 

że Zarząd chce połączyć jeden pakiet inwestycyjny – drogę 687 i drogę do 

kolejowego przejścia granicznego w Siemianówce. Czy jest możliwe ogłoszenie 

przetargu?” 

 


